
 

Protokolltilførsel fra brukerrepresentantene i Sykehuset Innlandet og Helse 
Sør-Øst til sak 030-2024 Gjennomgang av rapport fra «second opinion»  

Sykehuset Innlandet har gjennomført en omfattende medvirkningsprosess, med 
brukere, ansatte, tillitsvalgte og vernetjeneste. Brukerutvalget i Sykehuset Innlandet 
har deltatt med representanter i alle funksjonsgrupper og arbeidsgrupper, og har 
bidratt til funksjonelle og fremtidsrettede løsninger, samt en standard som ivaretar 
pasientenes behov.  

Brukerutvalgene er særlig opptatt av pasientsikkerhet og kvalitet, samt gode og 
integrerte pasientforløp innenfor psykisk helsevern, rusbehandling og somatikk. 
Brukere med samtidige lidelser skal oppleve en helhelhetlig behandling. 
Brukerrepresentantene presiserer at prosessen med Second opinion ikke har vært 
gjenstand for medvirkning og at løsningen som beskrives ikke ivaretar den ønskede 
integrasjonen mellom psykisk helsevern, rusbehandling og somatikk.  

Brukerutvalgene vil også påpeke at løsningen som presenteres i rapporten fra 
Second opinion ikke synes å ha de kvaliteter med hensyn til logistikk og god flyt som 
skisseprosjektet har.   

  

Protokolltilførsel fra brukerrepresentantene i Sykehuset Innlandet og Helse 
Sør-Øst til sak 031-2024 Framdriftsplan for VSI  

Planlegging av ny sykehusstruktur i Innlandet har vært en krevende prosess som har 
pågått i over mange år. Pasienter og pårørende har ventet lenge på samling av 
funksjoner og et nytt moderne sykehusbygg.  

Siden oppstart av Idéfasen høsten 2014 har det vært flere krevende utsettelser. Å 
holde fremdriften i prosjektet vurderes av Brukerutvalgene å være svært viktig. 
Brukerutvalgene forutsetter at den planlagte framdriftsplanen videreføres og at 
lånesøknad sendes i 2024.  

  
 


